
Bestyrelsesmøde for Nymarken Skole og Børnehus 
 
Tirsdag d. 13/11 2018 kl. 19-21 

Inviterede: 
Afbud: Yvonne, Helle og Klavs 

Fraværende: 
 

 

  Kl. Nr.      

19.00 .   

Trafiksituation: Der er intet sket i forhold 

til tidligere henvendelse vedr. ensretning 

af Nymarken, så der kommer en ny 

henvendelse. Positiv oplevelse af 

Hulemosevejsændringerne. 

Formanden stiller op til folketinget, 

hvilket er fuldt anerkendt af bestyrelsen. 

   

19.10 2. Godkendelse af referat fra sidste møde. Ok. 
19.15 3. Status på Nymarken 

   

Ledelsen Der har været travlhed den sidste tid med opgaver, hvor Bente har skullet løse både egne og Hans Henriks. Birgit er 
ansat pr. 7. november som konstitueret viceskoleleder. Vores lærere og pædagoger løber ekstremt hurtigt. Fem på barsel, 
en langtidssygemeldt m.m. SFO´en er også ramt af sygemeldinger og en ubesat stilling.  
BZL og BZH har lavet redegørelse til forvaltningen på økonomi – estimeret regnskab for 2018.  
De første to lærere kommer tilbage fra barsel først i december og først i januar. Der arbejdes pt. på at lave skemaer til dem. 
Når de kommer tilbage, vil det give noget mere luft til dem, som har dækket deres timer.  
Vi kigger på alle muligheder for at finde økonomisk råderum.  
 
Det politiske udvalg havde møde mandag den 12. nov. – De har besluttet at skolelederstillingen skal slås op nu. Det sender et 
positivt signal om, at man vil bevare Nymarken.  
 

  




 

Børnehaven  
Der er ellers ro på personalesituationen i Børnehuset. Der kommer nyt barn i Børnehuset, hvor der følger støttetimer med. 
Der kommer en ny studerende i Børnehuset.  
 



   

Bestyrelsen 
Vi forsøger at se fremad. Men sætter store spørgsmål ved processen omkring Hans-Henriks afskedigelse. 
 

   Kommunen Intet. 

   

Elevrådet Fremadrettet udarbejdes dagsordenen til bestyrelsesmøder, så eleverne deltager i første del, hvorefter de 
forlader mødet. Elevrådet foreslår stillerum i frikvartererne – så der kan laves lektier m.m. 
 
Elevrådet: Ny repræsentant, der fortæller at der er elevrådsmøde onsdag den 14. november.  

Elevrådsrepræsentanten foreslår at frikvarterne bliver korter specielt for de ældste elever.  

Kunne man forestille sig at der blev et ”stilleområde” blandt de ældste elever, hvor der var en voksen tilstede, til at hjælpe med at skabe 

ro.  

 

Kortere skoledag: Merete Risager m.fl. foreslår kortere skoledage.  Det skal vi sammen kigge på om det er en mulighed/ønske på skolen.  

OBS på busserne.  Hvordan kigger vi på skolen fremadrettet – obs på at tænke det hele med når vi kigger på skoledagens længde.  

 

EMU er blevet opdateret, der ventes blot på at den bliver frigivet. 

 

God undervisning set med elevernes øjne. – link på dagsorden. Opfordring til at lade elever og lærere se den. Elevrådsrepræsentanten 

tager den med til deres møde.  
 

19.30 4.  Status på situationen omkring fratrædelse af 

   

skoleleder på Nymarken (Se under ledelsen) 
 
 

  

 

Kortere skoledage Der arbejdes videre med dette ønske for kommende skoleår. Dog gøres der opmærksom på, at kortere 
skoledage udløser længere åbningstid i SFO´en. 

   God undervisning set med elevernes øjne Se venligst og udbred denne: 
   https://www.eva.dk/grundskole/elever-paa-  

   mellemtrin-udskoling-undervisning-motiverer- 
   os)  
     

20.15 5.  

Regnskab 2018 – SFO og børnehus Der blev orienteret om uklarheder vedr. div. manglende reguleringer på f.eks. lederløn 
og børnetal. Jytte har aftalt at afholde møde med Marlene Dalgård vedr. dette. 

https://www.eva.dk/grundskole/elever-paa-mellemtrin-udskoling-undervisning-motiverer-os
https://www.eva.dk/grundskole/elever-paa-mellemtrin-udskoling-undervisning-motiverer-os
https://www.eva.dk/grundskole/elever-paa-mellemtrin-udskoling-undervisning-motiverer-os


   

Konsekvenser af budget 2019 – børnehus Der er administrative besparelser på ca. 73.000 kr., selv om der ikke ligger 
administration i budgettet. Der mangler lønfremskrivninger på ca. 68.000 kr. og yderligere er der ikke klarhed over 
besparelsen på dagplejen. 
 
Det har ikke været muligt at godkende budget for kommende skoleår, da det endnu ikke er fremsendt. 

   Ønske om en pædagogisk dag i Børnehuset - 

   en fredag fra kl. 12 – 18. Vi vil lukke kl. 12, og 

   håber, de fleste børn kan hentes der. De 

   børn, der ikke hentes vil være sammen med 1 

   – 2 vikarer – i et evt. samarbejde med SFOen. 

   Vi har en meget travl hverdag, så det vil være 

   hårdt, hvis vi skal bruge en lørdag til 

   pædagogisk dag - det er også meget dyrere. 

    

20.30 6.  

D-klassen Hverdagen kører igen, og der arbejdes fortsat på at finde en 3. person, som skal understøtte personalet frem til 
juleferien. Der slås en stilling op til besættelse 1/1 2018, og der ønskes en læreruddannet med specialkompetencer. 
Kerteminde Kommune afvikler fremadrettet kompetenceudviklingsforløb for specialklassepersonale, hvor D-klassens 
personale deltager. Birgit Ryberg Landtved arbejder videre i forhold til et foredrag med Janne Østergaard. 

       
 
 
 

 

 

 

 

 

 



 

  

 
20.50 7 .  Forslag til mødekalender for 1.del af 2019 

 Tirsdag d. 29/1 kl. 17-19 

 Onsdag d. 13/3 kl.17-19 

 Torsdag d. 25/4 kl. 17-19 

 

Mandag d. 27/5 kl.17-19 
 
Alle bestyrelsesmøder afholder fremadrettet mellem 
kl. 17.00 og 19.00. 

21.00 Tak for i aften  
 
 
 
 

 

Ref: Birgit Landtved  
 


